
Tipsmøde hos Herbert lørdag d. 29. september 2018 

  

Tilstede var:  Laursen, Ronny, Simon, Lajf, Herbert, Arne, Johnny. 

 

Skraberen: Herbert havde glemt at købe skraber, og skylder nu i alt 5 skrabere.  

Skraberiet gav denne gang 150 kr., og Ronny indløser gevinsten og køber nye. 

Og mht. skraberne så blev det vedtaget, at fremover går gevinsten på skraberne personligt til 

dem der er til stede, eller på anden måde har indleveret en skraber. Man var enige om, at for at 

deltage i lotteriet skal man altså købe et lod = en skraber til 40 kr. Og der bliver derfor ikke mere 

opkrævet bødeskrabere. Formanden vil fortsat eftersøge både klubmappen og de forsvundne 

gevinst skrabere fra sidste gang.  

Rafling: Finalen stod mellem Arne og Simon, og her tabte Arne og skal inden en uge odd'se for 50 

kr. Eller er det 40 kr. ?? 

Kassereren: Ronny aflagde sin sidste beretning og overgav hvervet til Ronni, der ikke var til 

stede.  

Michael har fået sit tilgodehavende udbetalt, kr. 1775,13.  

Ronni har fået refunderet de penge han lagde ud til projektoren. 

Kassebeholdningen var lørdag d. 29. september kr. 19685,00 

På grund af Nordeas vanvittige gebyrer har afgående og nuværende kasserer besluttet at vores 

konto flyttes til Dragsholm Sparekasse. Hermed sparer klubben omkring 400 kr. om året i 

gebyrer. 

 

Vedr. projekter + lærred så står det hos formanden, og kan til enhver tid lånes af alle 

medlemmer. 

Formanden bad om forslag til julefrokost. Der blev foreslået Hjembæk Forsamlingshus, tur til 

Bornholm, Smakkerup Kro, et sted i Jyderup, Havnsø samt formandens tidligere forslag om 

Slagelse. 

Intet blev vedtaget, og formanden undersøger fortsat videre. 

Der var lidt utilfredshed med datoen d. 30. november, da et enkelt medlem ikke kunne. Ved at 

kigge på andre datoer viste det sig, at her var der andre der ikke kunne. 30. november står ved 

magt. 

Nyt medlem: Formanden havde et forslag, men den overvejende stemning var at vi skal se tiden 
an. Skal vi overhovedet have et nyt medlem, eller skal vi forsætte med 9 mand? Mere på næste 
tipsmøde. 
 
Mere om julefrokoster: Som tidligere vedtaget holdes de fremover i den sidste uge/weekend i 
november. Derfor bliver der et tipsmøde mindre om året end tidligere, fermover vil der hvert år 
blive fire møder + en julefrokost.  
 
Møderækkefølgen er opdateret på hjemmesiden, idet der nu kun er ni uger mellem møderne. 
 
Forslag: Der var et forslag om at vi mødes til en kamp i Laursens opvarmede garage. I januar 
spiller Danmark herre VM i håndbold. Det foregår i DK, og det kunne være hyggeligt at se en 
kamp på storskærmen mens snestormen hyler uden for, og snebajerne regerer indenfor :-) 
 
 ref: LG 


